
 

 

 

 

Referat 

 

Der indkaldes til møde om  

Skolebestyrelsesmøde  

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

30. november 2021 Skype-møde 15.30-17.30 

Deltagere 

Mette Jensen (formand) 

Kim Dall Refsing (forældrerepræsentant) 

Tine Roos (forældrerepræsentant) 

Britt Holm Hansen (forældrerepræsentant) 

Lasse Birkelund (forældrerepræsentant) 

Jonathan 8A (elevrådsrepræsentant) 

Melissa 9B (elevrådsrepræsentant) 

Christian Weber (medarbejder SFO) 

Nina Kulow (medarbejder skole) 

Anett Bülov (medarbejder skole) 

Karen Gerner Thomsen (afdelingsleder)  

Allan Kjærgård (viceskoleleder) 

Susanne Runge Hartwigsen (skoleleder) 

Bemærkninger 

Tilstede: Mette Jensen, Britt Holm Hansen, Lasse Birklund, Kim 

Dall Refsing, Anett Bülov, Nina Kulow, Karen Gerne Thomsen, Su-

sanne Hartwigsen 

Afbud fra Allan(barsel), Christian Weber 

Referat 
 

 

1. Godkendelser 
a. Referat. Godkendt 

b. Dagsorden. Godkendt 

 
2. Beslutninger: Ingen 

 

 

  

3. Afgivelse af høringssvar: Ingen 
 

 

Bakkeskolen 

 

Dato 23. november 2021 

Udsendt af 

Susanne Runge Hartwigsen 

 

Afbud til 

Susanne Runge Hartwigsen 

Direkte telefon 79 79 77 75 

E-mail suhar@kolding.dk 



 

 

  Side 2 

 

4. Emnedrøftelser: Budgetønsker for skole og SFO (se 

bilag) 

Budgettet for SFO og skolens fag blev gennemgået og drøftet.  

Fagudvalgene på skolen har afholdt møder og indgivet deres ønsker 

til fagene.  

PLC-medarbejderne har i en matrix for alle klasse og alle fag skabt 

overblik over, at skolen kan komme i mål med alle fag i alle klasser. 

Ledelsen udarbejder budgetforslaget med elevaktiviteter til næste 

møde, hvor det endelige budget skal godkendes. 

 

 

 

5. Nyt fra skolen 
a. Nyt fra formanden. 

b. Nyt fra eleverne.  

c. Nyt fra skolen.  

 

Nyt fra skolen 

0.-4. klasse har afholdt OL de sidste tre dage op til efterårsferien. Det blev 

hold ved Seest boldklub, og klasserne har dystet i forskellige discipliner. Det 

har været nogle gode dage, hvor klassefælleskabet er blevet styrket.  

  

Der har været terminsprøver for 9. årgang. Det er forløbet rigtig fint.  

 

Der er klippedag fredag de 26. november på hele skolen, hvor klasserne 

pynter skolen op til jul. 

 

Fællesamlingerne om fredage har vi alle nydt, så længe det varede. De er 

desværre indstillet pga. smitterisikoen. 

Klasserne holdes nu i egen smittekæde, hvis der skulle opstå Corona. 

Vi har stadig fokus på at syge bliver hjemme, og at vi holder god håndhygi-

ejne og lufter ud i klasserne.   

 

 

6. Evt.   

Bestyrelsen drøftede sproget og tone blandt elever. Mette vil som 

formand udarbejde et skriv til forældre og medarbejdere, som bakker 

op om skolens linje i forhold til god tone og gensidig respekt.  

Bestyrelsen drøftede vikardækningen. Vikarkorpset får instrukser i at 

følge vikarplanen og give tilbagemeldinger til det faste personale for 

at sikre årsplanen holdes.   

 

Skolebestyrelsesmøder 15.30-18.00 for skoleåret 2021-22 

Dato  Emne 

1. februar Den røde tråd i projektopgaven. Budgetgodkedelse. 

5. april  Skoleårets planlægning 

31. maj Planlægge forældremødet i august september. 

Årsberetning 

 

 

Derudover vil der være ad hoc møder, hvis vi skal udarbejde 

høringssvar til forvaltningen. 

 

 

 

 


